



产品特性 Features



► 网络化智能可编程中央控制主机，采用1GHz 高速处理器，512M内存及512M Flash 存储空间，具备控制RS232/RS485协议设备、IR红外设备、RELAY弱继电器设备及I/O控制设备，具备网络IP/TCP、UDP控制协议，支持远程控制网络设备，前面板支持红外学习功能，可以存储99个红外按钮信息，有便捷易操作的编程软件，具有Windows和Android系统的APP控制软件，可通过本网络增加网络综合串口扩展器进行扩展RS232、红外IR、I/O及RELAY的接口数量，接口数量和距离不受限制，方便控制设备远距离集中管理。

► The networked intelligent programmable central control host includes a 1GHz high-speed processor, 512M memory, and 512M Flash storage, devices that control the RS232/RS485 protocol, IR infrared devices, RELAY weak relay devices, and I/O control devices. Meanwhile, the IP/TCP and UDP control protocols of the network are configured to support the remote control of network devices. In the front panel, the infrared learning function is supported, allowing the device to store 99 infrared button information. In addition, there are also easy-to-use programming software and APP control software compatible with Windows and Android systems in the device. Also, the network integrated serial port expander can be added to expand the number of RS232, infrared IR, I/O, and RELAY interfaces. In general, the number and distance of interfaces in a device are unlimited, making the centralized management of devices over long distances more convenient.

参数规格 Specifications



网络协议口	1个 LAN 10/100M 网口	Network protocol port	1 LAN 10/100M network port
POE供电口	2个10/100 POE LAN网口	POE power supply port	2 10/100 POE LAN ports
RS232/RS485控制口	8个RS232/485 端口	RS232/RS485 control ports	8 RS232/485 ports
Relay控制口	8个Relay(弱继电器)端口	Relay control port	8 Relay (weak relay) ports
红外控制口	8个IR (红外)端口	Infrared control port	8 IR (infrared) ports
I/O控制口	4个 I/O 端口	I/O control port	4 I/O ports
CPU处理器	1GHz 高速处理器 (CPU)	CPU processor:	1GHz high-speed processor (CPU)
运行内存	512M 内存	Operating memory	512M memory
储存大小	512M Flash存储空间	Storage size	512M Flash storage space
编程软件	电脑编程控制软件	Programming software	Computer control software that supports Windows
APP控制	支持Windows和Android系统	APP control	Windows and Android systems supported
输入电源 (AC)	90-230V AC 50/60 Hz	Input power supply (AC)	90-230V AC 50/60 Hz
输入电源 (DC)	12 VDC , 3A	Input power supply (DC)	12 VDC , 3A
POE 供电	48V DC,每端口最大48W	POE power supply	48V DC, maximum 48W per port
尺寸(L×W×H)	482×203×43(mm)	Dimensions (L×W×H)	482×203×43(mm)
重量	1.7kg	Weight	1.7kg

